



[www.ambest.com](http://www.ambest.com)

## Vasilis Katsipis

General Manager, Market Development  
A.M. Best - MENA, South & Central Asia –UAE

---

- Mr. Vasilis Katsipis is based in Dubai and is General Manager, Market Development of A.M. Best for MENA, South & Central Asia.
- He has been with A.M. Best for the last twelve years, having joined the company in London as a managing senior financial analyst and growing to the position of general manager, analytics for EMEA. He has written several pieces focusing on insurance and regulation in Europe and the MENA region and has participated in international bodies focused on establishing global standards for insurance.
- Prior to joining A.M. Best Vasilis was responsible for alternative distribution channels for GE Insurance Solutions.
- He has over 20 years of insurance and reinsurance experience, having focused on both the life and non-life sectors.
- He has held roles in high level operational and strategic positions. For most of his career, he has held international positions with either regional or global responsibilities.
- Mr. Vasilis holds an MBA from University of Wales and a BSc in economics from Piraeus University.

## فاسيليس كاتسيبيس

المدير العام

A.M. Best - MENA, South & Central Asia

الامارات العربية المتحدة



[www.ambest.com](http://www.ambest.com)

- السيد فاسيليس كاتسيبيس هو مدير عام تطوير السوق لشركة A.M. Best لمنطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا وجنوب آسيا ومقرها في دبي.
- عمل السيد فاسيليس مع A.M. Best على مدى السنوات الاثني عشر الماضية، حيث انضم الى فريق عمل الشركة في لندن كمحلل مالي رئيسي ومن ثم تم ترقيته ليصبح مدير عام لـ EMEA وقد كتب عدة مقالات متخصصة عن التأمين والتشريعات في أوروبا ومنطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا وجنوب آسيا.
- قبل الانضمام إلى A.M. Best كان مسؤولاً عن قنوات التوزيع البديلة لشركة GE لحلول التأمين.
- لديه أكثر من ٢٠ عاماً من الخبرة في مجال التأمين وإعادة التأمين (وقد كانت خبرته متركزة على كل من التأمينات العامة وتأمينات الحياة).
- شغل السيد فاسيليس عدة وظائف قيادية في مراكز ووظائف تشغيلية وكانت معظم حياته المهنية زاخرة بمناصب دولية على مستوى مسؤوليات اقليمية ودولية.
- يحمل السيد فاسيليس درجة الماجستير من جامعة Wales ودرجة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة Piraeus.